
  
Bestyrelsesmøde SAND FYN den 12/11- 20 
  
Fremmødte. Vivi Rikke Dennis og Pia og Isabella. 
  
Murtaza kom ikke. 
  
Vi havde isabella med da hun er mere kendt med hvem der har børn og hvor mange hjemløse der 
er i Odense og hun hjalp os rigtig meget stor tak til hende og vi siger også tak fordi vi må  låne 
lokalerne hvergang. 
Vi laver gavekort til børnene fra Legekæden og gavekort til de voksne fra Netto og Føtex køber lidt 
hundemad ind til mennesket bedste ven de skal også have det godt.Vi tale om at lave et par gave 
kort fra HogM til de lidt større børn. 
  
Alle referater er blevet godkendt af bestyrelsen igår den 12/11-20 og tak for det. 
Næste bestyrelsesmøde er den 3/12-20 på Nyborgvej 6A kl 11 ses. 
Og glæder os til julefrokosten den 16 på Flammen . 
Pia SAND FYN 
 


